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Protokół Nr BRM.0002.9.2021 

43. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Sesję rozpoczęto 27 sierpnia 2021 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:43 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit 
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Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, sołtysów  oraz mieszkańców 

oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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poinformowała, że Pani Wioletta Dąbrowska – Sołtys Sołectwa Lenarty wykazała się postawą 

godną naśladowania  udzielając pierwszej pomocy osobie potrzebującej. Zaprosiła Panią 

Wiolettę Dąbrowską w celu wręczenia podziękowań. 

Burmistrz Olecka złożył podziękowania za obywatelską postawę oraz wręczył kwiaty. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 
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Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka: 

a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Olecku, 

b) głosowanie nad zasadnością skargi na działalność Burmistrza Olecka, 

c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i 

Olecko - teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową, 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 

d) statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”, 

e) statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku, 

f) „Programu ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z 

perspektywą do roku 2028”, 

g) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 

h) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

i) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. 

Zielona”, 

k) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Olecko, 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok, 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 



5 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

7. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

8. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 5 porządku obrad – 

podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów o i p: 

− projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do 

ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych, 

− projektu uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do 

Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu punktu 6 porządku obrad w 

brzmieniu:  

− Podjęcie apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości zabudowanej 

dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku.  

Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 5 porządku 

obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów o i p: 
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− projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do 

ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych, 

− projektu uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do 

Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i wprowadzono w punkcie 5 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkty o i p. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie wniosek Radnego Jarosława Bagieńskiego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez dodanie punktu 6 porządku obrad w brzmieniu: 

Podjęcie apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości zabudowanej 

dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku.  

Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  
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Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i dodano punkt 6 porządku obrad w brzmieniu:  

Podjęcie apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości zabudowanej 

dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku.  

Numeracja pozostałych punktów zmieniła się odpowiednio. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej 

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż wpłynęły pisma w sprawie uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i Olecko - teren położony 

pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową – odczytała treść. 

Innych uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Mieszkanka Olecka – G. O. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ cytując fragment raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2020 dotyczący 

zagospodarowania stawu na Osiedlu Siejnik wskazała, że jego zapisy nie są prawdą. 

Do chwili obecnej przy stawie nie wykonano żadnych nasadzeń, ponadto wykonawca 

zagospodarowania terenu od dwóch dni nie pojawia się na terenie inwestycji. W jej 

opinii projekt i wykonanie zadania oszpeciło krajobraz. Prosiła dwóch radnych o 

oględziny tego, co tam wykonano, a jej zdaniem jest to niefunkcjonalne. Jest 

zbulwersowana wydawaniem pieniędzy podatników na coś, co nie ma racji bytu. 

Zasugerowała, aby przed wyborem projektanta przeanalizować jego kompetencje, 

➢ odnośnie terenu zielonego przy stacji paliw zwróciła uwagę, iż zaniedbuje się jego 

utrzymanie, trawa została skoszona, ale nasadzenia nie są opielone. Ponadto, bez 

skutku od dwóch lat, prosi o ustawienie ławek, które zostały jakiś czas temu 

zdemontowane. 

Mieszkaniec Olecka – K. K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ od dwóch lat zgłaszała, by do stawu wykonać spływ wód z pobliskich pagórków, 

wówczas zielsko by nie rosło, a studzienka odprowadzałaby nadmiar wód. Ponadto 

deszczówka też mogłaby spływać do stawu, wówczas byłaby wymiana wody i jej 

natlenienie, a ryby nie padały. Wskazała, na niefunkcjonalne siedzenia wokół miejsca 

na ognisko, 

➢ zapytała, na jakim etapie jest projekt techniczny budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

przy drodze krajowej na odcinku Ełk-Gołdap, 

➢ kolejny raz poddała pod rozwagę wykonanie ścieżki rowerowej na dawnym nasypie 

kolei wąskotorowej przy ul. Gołdapskiej jako dojazdu do okolicznego zakładu pracy, 

➢ poruszyła sprawę zajętych parkingów przy Placu Wolności po części przez 

pracowników Urzędu Miejskiego  Olecku, co stwarza problem z parkowaniem w 

centrum miasta, 
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➢ podziękowała za wykonanie przejścia dla pieszych przy nowym cmentarzu 

komunalnym, 

➢ prosiła o zwrócenie uwagi na zatrudnianie kompetentnych pracowników. 

Mieszkaniec Olecka – M. L. 

odczytał pismo z Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej i krótko odniósł się do 

pojęcia wolności.  

Radna Janina Anuszkiewicz 

zgodziła się z wypowiedziami mieszkanek Olecka odnośnie stawu i wykonanych urządzeń. 

Nie zgadza się na marnowanie pieniędzy podatników.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 4 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka: 

a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Olecku 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła strony postępowania o zabranie głosu.  

Przerwa techniczna. 

Skarżący – B. Ch. 

omówił genezę problemu.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

przedstawił swoje stanowisko odnośnie skargi. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 2 głosach wstrzymujących się nie zaopiniowała projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka i nie zajęła 

stanowiska w sprawie skargi. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że komisja  przy 4 głosach za i 3 głosach radnych nie mających zdania uznała 

skargę za bezzasadną.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie radnego nie mającym zdania uznała 

skargę za bezzasadną. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 4 głosach radnych nie mających zdania nie zajęła stanowiska. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

poprosił o wyjaśnienie kwestii od kiedy rzeczywiście jest problem z zalewaniem terenu, bo 

padały różne daty. 

Radny Wojciech Rejterada 

wtrącił, iż zasięgał opinii wieloletniego pracownika Przedsiębiorstwa Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku na temat opadów deszczu i wydolności kanalizacji w 

omawianym czasie i uzyskał informację, że to było zdarzenie losowe, a deszcze bardzo 

ulewne tego dnia. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

zwróciła uwagę, że skarga została złożona na bezczynność Burmistrza Olecka, a nie warunki 

techniczne sieci. Zacytowała fragmenty pism skarżącego. Zgłosiła dwa zapytania: 

− czy zdaniem skarżącego budowa i rozbudowa myjni samochodowej na sąsiedniej 

działce ma wpływ na zalewanie jego terenu, 

− czy wydane warunki przyłączenia myjni do sieci kanalizacyjnej uwzględniały 

wydolność całej sieci. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zaznaczyła, iż stanowiska komisji zostały już odczytane, a temat jest przedstawiany od 

początku. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

jej zdaniem skarga jest zasadna. 
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Zwróciła się z prośbą o przekazanie kopii dokumentów dotyczących wniosku właściciela 

myjni samochodowej o warunki przyłączenia do sieci kanalizacyjnej. W jej ocenie m. in. z 

tego powodu sieć kanalizacyjna jest niewydolna.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Radny Mariusz Miłun – zgłosił wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy 

Olecko na 2022 r. z przeznaczeniem na realizację inwestycji koniecznej do 

rozwiązania problemu zalewania terenu przy ul. 11 Listopada w Olecku, 

• Radny Janina Anuszkiewicz, 

• Radny Wojciech Leonarczyk, 

• Skarżący B. Ch., 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

• Radca prawny – Łukasz Oniśko. 

Rada Miejska, większością głosów, przyjęła wniosek zgłoszony przez radnego Mariusza 

Miłuna.  

b) głosowanie nad zasadnością skargi na działalność Burmistrza Olecka 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie zasadność skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

Głosowano w sprawie: 

• zasadności skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

Wyniki głosowania: 

Skarga zasadna: 7,  

Skarga bezzasadna: 9,  

Nie mam zdania: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Skarga zasadna (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Skarga bezzasadna (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Nie mam zdania (4) 

Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż Rada Miejska uznała skargę za bezzasadną. 

Przerwa techniczna 

 
c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Olecka. 

Poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10,  

Przeciw: 6,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 
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Wstrzymało się (3) 

Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Mariusz Miłun. 

Brak głosu (1) 

Paweł Giełazis. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

Uchwała Nr BRM.0007.81.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”  

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie nadania medalu 

„Zasłużony dla Olecka”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radny Wojciech Rejterada 

przypomniał zasługi Pana Andrzeja Kamińskiego wskazując, że nadanie medalu jest w pełni 

uzasadnione. 

Mieszkaniec Olecka – M. L. 

przypomniał o organizacji Oleckich Biegów Ulicznych. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Marcin Roszko. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Uchwała Nr BRM.0007.82.2021 

w załączeniu 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że w związku z podjęciem uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony 

dla Olecka” Panu Andrzejowi Kamińskiemu uroczyste przekazanie medalu planowane jest na 

kolejnej sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i 

Olecko - teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową  

Starszy inspektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wcześniej odczytanych wniosków złożonych do projektu planu przez 

przedsiębiorców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i Olecko - teren położony 

pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Jarosław Bagieński 

zapytał, w czyim władaniu jest teren obejmowany miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego. 

Projektant Renata Drobny 

odpowiedziała, że teren jest we władaniu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Radny Jarosław Bagieński 

poddał pod rozwagę, aby otworzyć w Olecku miejską stację benzynową wzorem innych 

samorządów, co przyniosłoby korzyści dla mieszkańców w postaci tańszego paliwa, większej 

konkurencyjności cen oraz dodatkowych miejsc pracy.   

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

odniósł się do zgłoszonego pomysłu. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono 5 uwag. Zgodnie z załącznikiem nr 3 do 

projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o ich nieuwzględnieniu. 

Zapytała, czy radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie zgłoszonej uwagi i 

przypomniała, iż szczegółowo została ona przedstawiona na posiedzeniach komisji. 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż zanana jest im treść stanowiska Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

upewniła się, że mimo informacji Burmistrza uwagi do planu należy przegłosować. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

potwierdził, iż rada musi odnieść się do zgłoszonych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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• nieuwzględnienia uwagi nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do 

projektu uchwały.  

Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 1 nie została uwzględniona. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 7,  
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Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 2 nie została uwzględniona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 14  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 



19 

 

Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 3 nie została uwzględniona. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 7,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 4 nie została uwzględniona. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• nieuwzględnienia uwagi nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 3 do 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 14  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż uwaga nr 5 nie została uwzględniona. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i 

Olecko - teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 
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Wyniki głosowania: 

Za: 15  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 5,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowościach Lesk i Olecko - teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 

Uchwała Nr BRM.0007.83.2021 

w załączeniu 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych   

Starszy inspektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

Uchwała Nr BRM.0007.84.2021 

w załączeniu 

d) statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie statutu 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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• statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w 

Olecku „Mazury Garbate”. 

Uchwała Nr BRM.0007.85.2021 

w załączeniu 

e) statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku    

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie statutu 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 
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Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada odjęła uchwałę w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku. 

Uchwała Nr BRM.0007.86.2021 

w załączeniu 

f) „Programu ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z 

perspektywą do roku 2028”  

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie „Programu 

ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• „Programu ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z perspektywą 

do roku 2028”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie „Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Olecko na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

Uchwała Nr BRM.0007.87.2021 

w załączeniu 

g) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży   

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 
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omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 
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Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

Uchwała Nr BRM.0007.88.2021 

w załączeniu 

h) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych   

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Uchwała Nr BRM.0007.89.2021 

w załączeniu 

i) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na 

której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 
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Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Alicja Stefanowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Uchwała Nr BRM.0007.90.2021 

w załączeniu 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. 

Zielona”  

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic 

powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. Zielona”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. Zielona”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Brak głosu (1) 

Jarosław Bagieński. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. 

Cicha, ul. Zielona”. 

Uchwała Nr BRM.0007.91.2021 

w załączeniu 

k) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Olecko  

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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• zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

Uchwała Nr BRM.0007.92.2021 

w załączeniu 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
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Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Uchwała Nr BRM.0007.93.2021 

w załączeniu  

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok    

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Uchwała Nr BRM.0007.94.2021 

w załączeniu 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 
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Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Adam Chajęcki. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.95.2021 

w załączeniu 

o) powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za 

odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych    

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii komisji rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja przy 1 głosie za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie powierzenia 

Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub 

roztopowych z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Radna Anna Kaczor, 

• Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

• Radna Janina Anuszkiewicz, 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

• Radca prawny – Łukasz Oniśko. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie 

wód opadowych lub roztopowych. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 
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Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Grzegorz 

Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Alicja Stefanowska, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do 

ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych. 

Uchwała Nr BRM.0007.96.2021 

w załączeniu 

p) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej     

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja zgłosiła kandydaturę radnego Jakuba Dziubińskiego i jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż komisja zgłosiła kandydaturę Jakuba Dziubińskiego i jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja zarekomendowała kandydaturę Jakuba Dziubińskiego i 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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oznajmiła, że w związku z tym, iż na posiedzeniach komisji radni wskazali do składu Oleckiej 

Rady Młodzieżowej radnego Jakuba Dziubińskiego i zapytała, czy radny Jakub Dziubiński 

wyraża zgodę na wskazanie go do składu ORM? 

Radny Jakub Dziubiński 

podziękował za zaufanie i wyraził zgodę na wskazanie go do składu ORM. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wskazania 

radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

Zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Mariusz Miłun 

podkreślił, iż radny Dziubiński jest najlepszym kandydatem z ramienia Rady Miejskiej jako 

opiekun ORM. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 
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Wstrzymało się (1) 

Jakub Dziubiński. 

Nieobecni (1) 

Wacław Olszewski. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej 

Rady Młodzieżowej. 

Uchwała Nr BRM.0007.97.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Do punktu 6 – Podjęcie apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko 

nieruchomości zabudowanej dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej 

Policji w Olecku. 

Radny Jarosław Bagieński 

omówił projekt apelu. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

przedstawił walory przekazywanej działki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt apelu w sprawie przekazania Gminie 

Olecko nieruchomości zabudowanej dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w 

Olecku. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu apelu. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt apelu pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości zabudowanej 

dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 1,  

Nieobecni: 5. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska. 

Brak głosu (1) 

Marian Prusko. 

Nieobecni (5) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor, Wacław Olszewski, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska.  

Rada wystosowała apel w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości 

zabudowanej dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

Apel Nr BRM.0007.1.2021 

w załączeniu 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 7 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 18 czerwca br. grupa radnych Rady Miejskiej w Olecku złożyła wniosek o 

nadanie medalu „Zasłużony dla Olecka” Panu Andrzejowi Kamińskiemu. Stosowna 

uchwała została podjęta na dzisiejszej sesji. 

➢ Mieszkaniec Olecka przekazał informację ze Związku Miast Polskich wraz 

zestawieniem miast, które wstąpiły do związku od 2019 r. i z niego wystąpiły. 

➢ W dniu 25 czerwca br. wpłynęła skarga Pana Karola Sobczaka na uchwałę Nr 

BRM.0007.63.2021 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 28 maja 2021 r. w sprawie 

nieudzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. Skarga wraz z odpowiedzią na nią 

została przekazana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie. 

➢ W dniu 5 lipca br. wpłynęła skarga na działalność Burmistrza Olecka. Przedmiotowa 

skarga została rozpatrzona na dzisiejszej sesji.  

➢ Do wiadomości Rady Miejskiej w dniach 6 i 7 lipca wpłynęły pisma przedsiębiorców 

wykonujących działalność gospodarczą TAXI z prośbą o przeanalizowanie i odwołanie 

przez burmistrza decyzji o likwidacji postojów TAXI przy Placu Wolności w Olecku. 

Burmistrz w odpowiedzi na pisma podtrzymał swoją decyzję o likwidacji postojów. 

➢ Klub Radnych Olecko Nasze Miasto w dniu 9 lipca br. przedłożył swoje stanowisko w 

sprawie skargi Pana Karola Sobczaka na uchwałę w sprawie nieudzielenia 

Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

➢ W dniu 12 lipca br. wpłynęły pisma przedsiębiorców prowadzących działalność 

gospodarczą przy ul. Jeziornej z uwagami do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla centrum Olecka.  

➢ Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku poinformowała o 

zawartych umowach najmu. 



47 

 

➢ W dniu 2 sierpnia br. z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie wpłynęło 

zawiadomienie  możliwości złożenia wniosku o rozpoznanie sprawy ze skargi Pana 

Karola Sobczaka w trybie uproszczonym. 

➢ W dniu 4 sierpnia br. Zastępca Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych wezwał 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku do wydania opinii o sposobie 

wywiązywania się z obowiązków służbowych Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

➢ Do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło pismo mieszkańca Olecka w sprawie 

przedłożenia obecnie opracowywanej koncepcji obejmującej zagospodarowanie 

terenu ul. 1 Maja w związku z rozwiązaniem umowy dzierżawy. 

➢ W dniu 9 sierpnia br. Wójt Gminy Janowiec Kościelny wystąpił z apelem o pomoc 9 

rodzinom z miejscowości Safronka, których budynek mieszkalny zawalił się po 

wybuchu gazu.  

➢ Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych wezwał Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w dniu 12 sierpnia br. do wydania opinii o sposobie wywiązywania się z obowiązków 

służbowych Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka oraz byłego Burmistrza Olecka – 

Pana Wacława Olszewskiego. 

➢ W dniu 24 sierpnia br. dwóch przedsiębiorców z Olecka wniosło uwagi do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i 

Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. Plan był 

procedowany na dzisiejszej sesji. Uwagi nie zostały uwzględnione. 

➢ W dniu 26 sierpnia 2021 r. mieszkańcy Olecka ponownie wystąpili z prośbą o podjęcie 

decyzji w zakresie usunięcia znaków B-35 (zakaz postoju) umiejscowionych na ul. 

Zamostowej w Olecku. 

➢ Odbyło się 5 posiedzeń komisji Rady Miejskiej i 1 sesja nadzwyczajna. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 8 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 28 zarządzeń, odczytał ich 

tytuły.  

Krótko przedstawił wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia przypominając, że 

zostały zamieszczone w BIP. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił się z prośbą o przygotowanie wyczerpującej informacji Prezesa Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku dotyczącej podsumowania odbioru odpadów 

komunalnych przez spółkę po dwóch miesiącach od dnia przejęcia zadania i przedstawienie 

jej na komisjach lub sesji Rady Miejskiej albo w innej formie. 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Wojciech Rejterada 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ zgłosił, że na drodze dojazdowej do Osiedla Lesk w nawierzchni asfaltowej od 

jakiegoś czasu jest dziura. Prosił o szybką interwencję; 

➢ odnośnie zjazdów i wjazdów przy przejściach dla osób niepełnosprawnych prosił o 

częstsze zwracanie uwagi na stan nawierzchni i usuwanie ubytków w asfalcie, gdyż 

osoby poruszające się na wózkach mają problem z wjechaniem na przejście; 
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➢ zapytał, na jakim etapie jest przebudowa budynku AGT w Olecku; 

➢ podziękował za wykorzystanie w transporcie gminnym busów zamiast autobusów, 

które często jeździły puste. 

Radny Jakub Dziubiński 

zapytał, czy w Urzędzie Miejskim w Olecku jest prowadzony spis powszechny. 

Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – Wioletta Biszewska 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie. 

Radny Jakub Dziubiński 

zgłosił wniosek, aby w przyszłości uwzględnić w rozkładzie jazdy komunikacji gminnej linię w 

kierunku działek ogrodowych i na ul. Produkcyjną. 

Radny Dawid Bondarenko 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ zapytał, czy do 1 września br. uda się rozstrzygnąć problem z transportem uczniów do 

szkół średnich z terenu Lenart, Borawskich i Dąbrowskich; 

➢ zwrócił się z prośbą, aby przy najbliższej aktualizacji rozkładu jazdy komunikacji 

gminnej uwzględnić skrócenie przejazdu z ul. Kościuszki na Osiedle Siejnik. 

Radny Jarosław Bagieński 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ na prośbę rodziców dzieci korzystających z półkolonii i ferii w Miejskim Ośrodku 

Sportu i Rekreacji w Olecku zgłosił, aby umożliwić płatność za uczestnictwo dzieci 

bonem turystycznym, jeżeli zostanie utrzymany; 

➢ na prośbę mieszkańców ul. Składowej w Olecku zapytał, jak będzie wyglądało 

ogrzewanie mieszkań w zbliżającym się sezonie grzewczym. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ podał pod rozwagę, aby Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku 

posiadało swoje autobusy i prowadziło transport gminny; 

➢ zgłosił, iż przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku miało 

miejsce zdarzenie drogowe, kilka barierek zostało zniszczonych. Prosił o ich wyraźne 

zabezpieczenie, zanim nie zostaną naprawione. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wystąpiła w następujących sprawach: 

➢ poinformowała, iż radny Paweł Giełazis otrzymał tytuł Osobowości roku 2019 Warmii 

i Mazur w dziedzinie działalność społeczna. Złożyła gratulacje i życzyła dalszych 

sukcesów; 

➢ zaapelowała do radnych o zgłaszanie i usprawiedliwianie nieobecności lub spóźnień 

na posiedzeniach komisji i sesji. 

Burmistrza Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – Wioletta Biszewska 

odnośnie spisu ludności poinformowała, że są jeszcze miejsca na rachmistrzów spisowych. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 43. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


	Protokół Nr BRM.0002.9.2021
	43. sesji Rady Miejskiej w Olecku
	odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku
	w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku
	Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.
	Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.
	Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.
	Do punktu 4 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka:
	a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  w Olecku

	Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach:
	a) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”
	b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i Olecko - teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową
	c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych
	d) statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”
	e) statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku
	f) „Programu ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028”
	g) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży
	i) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe
	j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. Zielona”
	k) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko
	l) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
	m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok
	o) powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych
	p) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej

	Do punktu 6 – Podjęcie apelu w sprawie przekazania Gminie Olecko nieruchomości zabudowanej dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Olecku.
	Do punktu 7 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.
	Do punktu 8 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami.
	Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych.
	Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji.


